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VD‐rapport 

Här är kortfattad information om vad som är på gång i Framtidenkoncernen.  

Dataskyddsförordningen 

Framtidenkoncernen har genomfört omfattande utbildningsinsatser om den nya 

dataskyddsförordningen där medarbete hos samtliga bolag getts möjlighet att gå både generella och 

verksamhetsspecifika utbildningar. Dataskyddsförordningen gäller som lag i alla EU:s medlemsländer 

från och med den 25 maj 2018 och ersätter personuppgiftslagen. Göteborgs Stad har ett projekt dit 

respektive bolag inom koncernen återkopplar med handlingsplaner. Arbetet samordnas inom 

Framtidenkoncernens PUL/GDPR råd där samtliga bolag finns representerade. Inom PUL/GDPR rådet 

ser man ett behov av en koncerngemensam dataskyddskoordinator som ska stödja och 

utvecklabolagens arbete, samt vara en gemensam kanal till stadens dataskyddsombud.  

Gemensam hyresförhandling 

För första gången har vi utsett en koncerngemensam förhandlingsdelegation som ska förhandla för 

samtliga bolag. Förhandlingsgruppen består av Eva Paulson, Mohamed Hama Ali och Michael 

Pirosanto. Första förhandlingstillfället med Hyresgästföreningen ägde rum den 21 september och de 

två kvarstående förhandlingstillfällena är planerade till den 4:e och 11 oktober.  

Yrkandet som presenterades under första sammanträdet består av tre delar; 3,5 procent i 

hyresjustering för samtliga bolag ett år från 1/1 2018. Informationsutskick kommer att göras till våra 

hyresgäster och medarbetare inom koncernen under v 39. 

Återkommer med mer information om förhandlingarna.  

Prognosmöten ett resultat av extraordinär satsning på bostäder 2018 

Som en följd av den extraordinära satsningen på bostäder 2018 kommer vi i koncernen att börja med 

tertialvisa prognosmöten. Gruppen som kommer att jobba med detta är i stort sätt samma grupp 

som arbetade med den extraordinära satsningen men stor representation från koncernen. Fokus för 

gruppen är produktion och leverans.  

Koncerngemensamt värdegruppsarbete 

Vi kommer att börja ett värdegrundsarbete inom koncernen och vi börjar arbetet med 

koncernledningen. Det är viktigt att vi delar samma värderingar och fokus om vi ska lyckas med 

utmaningar vi står inför, både som stad men också som koncern.  

Stadsdirektörens strategiska ledningsgrupp för stadsutveckling 

Sedan i somras är jag inbjuden till stadsdirektörens strategiska ledningsgrupp med fokus på 

stadsutveckling. Det känns bra att vara med i det sammanhanget.  
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Samarbete med de tekniska förvaltningarna i Göteborgs Stad 

Martin Blixt med flera från Framtiden Byggutveckling AB ingår i en grupp tillsammans med 

representanter från de tekniska förvaltningarna som tillsammans ska arbeta fram en organisering 

som följer linjen, gemensam arbetsprocess med utgångspunkt i BoStad 2021 för effektiv 

projektportföljhantering, ökad och snabbare leverans av bostäder utifrån KF mål om 1400 bostäder. 

Återkommer med mer information längre fram om hur arbetet fortskrider.  

 

/Mariette Hilmersson  

 

 

 

 

 

 

 


